
Hej. 

Min mand og jeg har dampet i 5 år. For os begge har det betydet at vi har fået et bedre helbred. Jeg 

har f.eks kunnet undvære boldtrykssænkende medicin. Vi elsker begge vores e-cig og for os vil det 

være en katastrofe. hvis vi vil kunne købe produkterne hos danske forhandlere.  

Jeg har personligt en formodning om at dette handler om penge, da dampprodukter ikke er 

underlagt skatter og afgifter som nikotinen og andre lign. Jeg håber dog ikke dette er tilfældet, da 

der ikke hersker nogen tvivl om at det er væsnligt sunder at dampe en ryge og det sparer samfundet 

meget ved. 

Og sidst men ikke mindst er det rigtig mange arbejdspladser der vil gå tabt ved jeres forslag og det 

vil også koste samfundet. 

Håber i kommer på bedre tanker!!! 

Mvh 

Hannah Dragsdal  
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